

Title (en)

Device for rounding the backs of book blocks.

Title (de)

Vorrichtung zum Rückenrunden von Buchblocks.

Title (fr)

Dispositif pour arrondir les dos de blocs de livres.

Publication

EP 0615863 A1 19940921 (DE)

Application

EP 94102772 A 19940224

Priority

- DE 4308602 A 19930318
- DE 4330719 A 19930910

Abstract (en)

In a device for rounding the spines of book blocks, having a conveying apparatus which clamps the book block and having a spine-rounding apparatus consisting of rounding elements which, after release of the book block by the conveying apparatus, act on the sides of the book block by means of a defined rotational movement and by means of pressure, rolling rounding segments (40, 40'; 41, 41') are provided which are driven to rotate by drive means and can be vertically displaced on the sides of the book block (1), the vertical movement being superimposed on the rotational movement of the rounding segments (40, 40'; 41, 41'), in the manner such that the vertical movement of the book block (1) achieved as a consequence of the rotational movement is compensated. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zum Rückenrunde von Buchblocks mit einer den Buchblock einspannenden Fördereinrichtung und mit einer Rückenrundeeinrichtung, bestehend aus Rundeelementen, die nach Freigabe des Buchblocks durch die Fördereinrichtung auf die Seiten des Buchblocks durch eine definierte Drehbewegung sowie durch Druck einwirken, sind durch von Antriebsmitteln drehangetriebene und vertikal verfahrbare sich an den Seiten des Buchblocks (1) abwälzende Rundesegmente (40, 40'; 41, 41') vorgesehen, wobei die Vertikalbewegung der Drehbewegung der Rundesegmente (40, 40'; 41, 41') überlagert ist, derart, daß die infolge der Drehbewegung erzeugte Vertikalbewegung des Buchblocks (1) kompensiert wird. <IMAGE>

IPC 1-7

B42C 5/02

IPC 8 full level

B42C 5/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42C 5/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0444409 A1 19910904 - KOLBUS GMBH & CO KG [DE]
- [A] EP 0444410 A1 19910904 - KOLBUS GMBH & CO KG [DE]

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0615863 A1 19940921; EP 0615863 B1 19980805; JP H071863 A 19950106

DOCDB simple family (application)

EP 94102772 A 19940224; JP 4706394 A 19940317